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- Raision kävelyn ja pyöräliikenteen edistämisohjelma  
- Raidekatsaus  
- Myllypellon kouluhankkeen esittely  
- Ravun tilannekatsaus  
- Muut asiat 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Eero Vainio 
 

Päätösehdotus Asiat merkitään tiedoksi. 
 

Päätös Janne Laulumaa saapui kokoukseen tämän asian aikana klo 16.11. 
 
Kaupunkikehitysjohtaja Samu Mattila liittyi kokoukseen tämän asian aikana 
etäyhteydellä klo 16.11.  
 
Kaupungininsinööri Mikko Kunttu poistui kokouksesta tämän asian aikana 
klo 16.30.  
 
Juho Hannukainen, uuden liikenteen johtaja VR-Yhtymä Oyj:stä, oli 
paikalla tämän asian aikana klo 16.35-17.13. 
 
Emma Lindqvist saapui kokoukseen tämän asian aikana klo 16.51. 
 
Infralautakunnan puheenjohtaja Janne Aso oli paikalla tämän asian aikana 
klo 17.15-17.59. 
 
Sivistysjohtaja Leena Laakso ja sivistyslautakunnan puheenjohtaja Anneli 
Kivijärvi olivat paikalla tämän asian aikana klo 17.15-18.03. 
 
Kiinteistöpäällikkö Ari Jalonen poistui kokouksesta tämän asian aikana klo 
18.03. 
 
Pidettiin kokoustauko klo 18.03-18.10. 
 
Päätösehdotus hyväksyttiin yksimielisesti.  
 
Kaupunkikehitysjohtaja Samu Mattila poistui kokouksesta tämän asian 
jälkeen klo 18.35. 

 


